
证书编号：ISC-E-2024-2948-R

兹 证 明

唐山森源电器成套设备制造有限公司

统一社会信用代码：911302007484738011
注册地址：唐山市路南区稻齐路以北、纬十路以东园区 49号 201 邮编: 063011
经营地址：唐山市路南区稻齐路以北、纬十路以东园区 49号 201 邮编: 063011

管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015标准要求
认证范围：

高压(3.6KV-40.5KV)成套开关设备、资质范围内低压成套开关设备
（GGD1、GGD2、GGD3、GCS、XL、XLM）的生产及配套电路的设计
所涉及场所的相关环境管理活动

发证日期：2024年 07月 08日
换发日期：2025年 02月 28日
有效期至：2027年 07月 07日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2024-2948-R

This is to certify that

Tangshan Senyuan Electrical Equipment Manufacturing Co., Ltd

The social credit code：911302007484738011

Registered Address: No. 49, 201, Yuan District, north of Daoqi Road and east of Weishi Road, Lunan District, Tangshan

City

Audit Address: No. 49, 201, Yuan District, north of Daoqi Road and east of Weishi Road, Lunan District, Tangshan

City

Which is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of

Environmental management activities related to the production of high-voltage (3.6KV-40.5KV) complete sets
of switchgear and low-voltage complete sets of switchgear (GGD1, GGD2, GGD3, GCS, XL, XLM) within the
qualification scope, as well as the design of supporting circuits in the relevant locations

Issue Date：2024-07-08

Change Date：2025-02-28

Expiration Date: 2027-07-07

Environmental Management System Certificate


